
Studentica Patricija Ivanić, 1. DS EP 

Hej, ako si krenuo/la čitati ovo sigurno si već na pola puta za prijavu na program intenzivnog 

učenja – IC4HEDS, što je ujedno i jedna od najboljih odluka donesenih u tvom studentskom 

životu. Pitaš se što ti to više može donijeti, osim još jedne studentske brige? Pa ja ti garantiram 

da je više od još samo jedne dodatne obaveze u tvom kalendaru, a to ti govori osoba koja se 

do nedugo bojala svega onoga što je izvan obaveznog studijskog programa. Kao prvo, imaš se 

priliku družiti s ljudima koji dolaze iz drugih smjerova, što ti može donijeti nova znanja i 

poznanstva, koja će ti jednog dana možda i zatrebati. Kao drugo, možeš iskusiti kako je to raditi 

na projektu u kojem se od tebe zahtjeva samo tvoja kreativnost (slobodno maštaš) iz koje 

može proizaći neka super, cool ideja, pa se kasnije možeš hvaliti kako je proizašla baš iz tvoje 

glave. Kao treće, ako te ništa od ovoga ne motivira, trebao/la bi znati da te poslije svih tih 

„teških“ zadataka (za koje ti ne treba ni jedan dan), čeka malo, slatko putovanje k našim 

susjedima Mađarima gdje ti je osigurano sve od smještaja do hrane (još samo da te i ne obuku). 

Što se mene tiče, ja stvarno nisam požalila ni u jednom trenutku što sam se prijavila jer sam 

upoznala zanimljive ljude, imala priliku slušati i družiti se s uspješnim ljudima koji su u 

poslovnom svijetu već dugi niz godina te se s njima povezati za možebitnu buduću suradnju. 

Dok ti ovo čitaš, ja već tražim sljedeći takav projekt na koji bi se mogla prijaviti jer takvo 

iskustvo, koje nam je pruženo na dlanu, se ne odbija! Tvoja i moja obaveza je da završimo ovaj 

fakultet i to nam je zajednička stavka u životopisu, ali pogodi čiji životopis će pobuditi više 

interesa kod poslodavca kad još i ovu stavku ubacim u njega😉. Uglavnom, još nije prekasno 

za tebe, dokaži mi da možeš postati moj dostojan konkurent na tržištu rada.  

Studentica Lana Dumbović, 2. DS OPS 

Ova dva tjedna proletjela su jako brzo. Projekt je super osmišljen; kombinacijom asinkronih 

predavanja, testića, zadaćića i izuzetno zanimljivom radionicom uživo sve se uspjelo bez problema 

uskladiti s obavezama na faksu. Posjet TICM-u ostavio je na mene dubok utisak i motivirao za obavljanje 

nadolazećih obaveza. Kroz jedno kratko i lijepo iskustvo stekli smo puno znanja, novih prijateljstava a 

i nekoliko ECTS bodova koji će nam pomoći istaknuti se u budućnosti kod zaposlenja. Jako mi je drago 

što sam sudjelovala u ovome projektu i s veseljem iščekujem drugi dio 😊 

Studentica Petra Jakopović, 2. PITUP 

Bilo je super, naučili smo par zanimljivih lekcija, raspravljali o kreativnim idejama te njihovim 

vrlinama/manama, išli smo na izlete, kulturno se obrazovali, upoznali se s Mađarima, čak i na pivu 

izašli. Bilo je zabavno, predavači su fakat super, ljubazni i susretljivi, veoma kolegijalni i nimalo zahtjevni 

u vezi zadaća te bi zbog toga rado ponovila to iskustvo. E da, i skupili smo tih 4 ECST-a ko' pokemone. 

:D  

Student  Matej Krasić, 3. PDS PS 

Sudjelovanje u projektu IC4HEDS smatram veoma korisnim i zanimljivim iskustvom, koje mi je 

pomoglo da proširim znanje o Digitalnoj transformaciji i njenom utjecaju u današnjem 

poslovanju. 

 

 



Student Goran Trifunović, 2. DS OPS 

Da bi bio u potpunosti iskren, nemam ništa drugo nego pohvale za ovaj program i za izvođače 

istog. Nešto korisno smo naučili i odmah dobili priliku primijeniti na projektima. Projekt je bio 

zabavan za napraviti, malo stresan, ali to je mačji kašalj spram onoga na što smo naviknuti tu. 

Lijepo je bilo upoznati Mađarske sudionike, s kojima smo otišli u Medinu Škrinju da 

malo…pričamo o životu. Bilo je lijepo pričati i sa profesorima u manje formalnom okruženju, 

dosta smo korisnih informacija skupili i od tih razgovora i bolje ih upoznali. Obišli smo i Čakovec 

malo, gdje smo vidjeli pješčanik u kojem možeš ubijati zmajeve i graditi nove otoke, definitivni 

„highlight“ posjeta. No, osim pješčanika, predavanje održano na TICM-u bilo je zanimljivo, 

korisno i nešto se na kraju ponijelo i natrag, neke ideje su ostale. Šteta što nije bilo više 

vremena malo da prošećemo Čakovcem, ali i ovo što smo vidjeli je stvarno bilo zanimljivo.  

Naposlijetku, društvo što je ostalo sa FOI-a, super su bili! Svi smo se dobro slagali, nije bilo 

nikakvih problema, lijepo smo se i družili, tako da nadam se će tako biti i u nastavku programa, 

u Mađarskoj.  

 Iskreno, također sam malo oklijevao kada sam vidio da će program biti dužeg trajanja 

i da će se preklapati i sa fakultetskim obavezama, ali mogu sa sigurnošću reći da nisam nimalo 

požalio što sam se prijavio. 


